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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken en 
Klimaat over bouwvertragingen in Bedum (ingezonden 15 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Bedum stopt even met Plegt Vos als bouwer»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het heel slecht is voor de leefbaarheid van dorpen als 
de bouw van nieuwe woningen en andere noodzakelijke voorzieningen 
voortdurend en jarenlange vertraging oploopt? 

Vraag 3
Hoe verhoudt de opstelling van de NAM zich tot het zo vaak met de mond 
beleden «ruimhartige vergoeden»? Daar is nu toch voor de zoveelste keer 
weer geen sprake van? 

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat het project Bederawalda midden in de dorpskern van 
Bedum weer vertraging oploopt omdat de NAM de volledige extra kosten van 
aardbevingsbestendig bouwen niet wil vergoeden? 

Vraag 5
Wat vindt u ervan dat de bouw van 16 nieuwe woningen door Plegt Vos ook 
geen doorgang vindt? 

Vraag 6
Kunt u een overzicht sturen van alle vertragingen in dorpen en wijken waar 
discussie is met de NAM over de kosten van aardbevingsbestendig bouwen? 
Kunt u per project de vertraging bekend maken? 

Vraag 7
Toont dit voorbeeld niet eens te meer aan dat ook voor de kosten van 
versterking en aardbevingsbestendig bouwen heel snel de invloed van de 
NAM moet verdwijnen en er publieke aansturing noodzakelijk is zoals dat ook 
voor schade ten gevolge van de aardbevingen is afgesproken?

1 Dagblad van het Noorden, 10 februari 2018
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